
 
 
SUOMEN NEWFOUNDLANDINKOIRAYHDISTYS RY.                        
KOOSTE HALLITUKSEN KOKOUKSESTA 10/2019 
                    
 
Aika:                     28.5.2019  
Paikka:                   Nettikokous 
Kesto:  50 min 
                    
Osallistujat:      Nummiola Jussi, pj       (paikalla) 

Anita Al-Bachy, varapj (poissa) 
Karjalainen Kami, siht  (paikalla) 
Erja Alamäki                  (paikalla) 
Reetta Nikkarikoski      (paikalla) 
Sari Oinonen                 (poissa) 
Merja Vuorisalmi           (paikalla) 

  Nina Simonen varaj      (poissa) 
 
 
 
JÄSENASIAT 
Hyväksyttiin neljä uutta varsinaista jäsentä ja yksi kannattajajäsen. 
 
TOIMIKUNNAT 
Hallitus keskusteli yleisesti vepeharrastuksen tuloista ja menoista sekä kuluavustuksista. 
Todettiin, että Kennelliittoon lähtee PEVISAn ja JTO:n uudet päivitykset. 
 
KOIRAMESSUJEN ROTUTORI 
Rotutorille on löydetty innokkaita järjestäjiä. Sen ideointi ja suunnittelu sujuu hyvin. Jäätiin 
miettimään otetaanko koiramessuilta myös rotuesittelyaika.  
 
ROTUJÄRJESTÖPÄIVÄ 
Päätettiin, että hallituksesta ja jalostustoimikunnasta lähdetään Kennelliiton järjestämälle 
rotujärjestöpäivälle. 
 
LOUHI 
Keskusteltiin terveystietokannan käyttämän Louhen tilan suuruudesta ja todettiin sen olevan niin 
suuri, että sinne mahtuu myös jäsenrekisteri. Päätettiin aloittaa sen työstäminen. 
 
JÄSENMAKSUT 
Hallitus keskusteli jäsenmaksujen myöhässä maksamisesta. 
Päätettiin, että tänä vuonna ensimmäisen kerran jäsensihteeri lähettää huomautuksen 
maksamattomasta jäsenmaksusta. 
 
 
 
SEURAAVA KOKOUS 
Seuraava kokous pidetään nettikokouksena 25.6.2019 klo 17.00 

 
 


